
15 november 2017 wordt de gunning van huishoudelijke zorg aan de thuiszorgorganisaties definitief. 

Uit de informatie die de fractie van de SP Doetinchem heeft ontvangen blijkt dat  enkele organisaties 

voor 2018 geen gunning hebben ontvangen. Een aantal thuiszorgorganisaties heeft op dit moment 

wel WMO-cliënten van de Gemeente Doetinchem. Doordat ze de gunning nu niet hebben gekregen 

wordt een deel van het personeel overtallig en dreigen ook de koppeltjes weer uit elkaar gehaald 

worden. Daarover hebben we de volgende vragen aan het college. 

1. Wordt er gegarandeerd dat de mensen hun eigen thuiszorgmedewerker kunnen blijven 

behouden en blijven koppeltjes dus in stand als de mensen dat willen? 

2. Gaat de Gemeente Doetinchem erop toezien dat alle thuiszorgmedewerkers waarvan hun 

baan verdwijnt, worden overgenomen door de gegunde thuiszorgorganisaties met dezelfde 

arbeidsvoorwaarden? 

Daarnaast zijn door de SP vragen gesteld in de gemeenteraad over de manier van punten toekennen 

bij de gunning. Voor de SP is de wijze van toekenning niet geheel duidelijk. En de SP vraagt zich 

daarnaast af of met alle noodzakelijke criteria rekening is gehouden, aangezien een aantal partijen 

hoger zijn geëindigd dan verwacht en daarnaast ook enkele lokale initiatieven op het gebied van de 

thuiszorg het niet hebben gehaald.  

1. Waar is het puntensysteem op gebaseerd voor de gunning van de huishoudelijke hulp? 

2. Is er rekening gehouden met lokale initiatieven of startups? 

3. Is er bij de beoordeling rekening gehouden met problemen die zich in het verleden hebben 

voorgedaan met de thuiszorgorganisaties? 

4. Wordt er bij de gunning rekening gehouden met klanttevredenheid?  

Ook heeft de SP vragen over de uurtarieven die gehanteerd worden voor de huishoudelijke zorg. Wij 

hebben gehoord dat het uurtarief voor de huishoudelijke zorg nu wordt beoordeeld door het 

ministerie . Daarnaast worden per ingang van volgend jaar jaarlijks de lonen van de 

thuiszorgmedewerkers verhoogd.  

1. Wordt er bij het maken van het uurtarief rekening gehouden met de loonsverhoging die 

thuiszorgmedewerkers volgend jaar ontvangen?  

2. Verwacht de Gemeente Doetinchem dat het gestelde uurtarief voor de huishoudelijke zorg 

voldoet aan de eisen die gesteld worden door het ministerie? 

 

Er zijn bij de SP berichten binnengekomen dat de wachttijd voor (her)indicaties en beschikkingen 

voor de WMO boven de wettelijk gestelde termijn komt. Daarover stelt de SP de volgende vragen.  

1. Hoelang is de gemiddelde wachttijd op dit moment voor het krijgen van een WMO 

beschikking?  

2. Hoe lang duurt het op dit moment van aanvraag tot beschikking? 

3. Hoeveel aanvragen worden niet binnen de wettelijke termijn afgehandeld in exacte aantallen 

en in procenten? 

4. Hoe groot is de achterstand op dit moment bij de (her)indicaties? 

5. Welke maatregelen zijn er genomen om de wachttijden te verkorten? 

6. Op welke wijze wordt er met de inwoners gecommuniceerd waarvan de wachttijd de 

wettelijke termijn overschrijd of dreigt te overschrijden? 

7.  Is het juist dat bij herindicatie van mensen met psychische aandoeningen de begeleiding 

voor deze mensen verlaagd te wordt? Bij hoeveel mensen met een psychische aandoening is 

in 2017 een lagere vorm van begeleiding geïndiceerd?  


